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Förslag på nytt avtal mellan Karlstads
kommun och Färjestad BK

Nu finns det ett nytt förslag på överenskommelse mellan Karlstads kommun
och Färjestad BK. Kommunstyrelsen tar ställning till det nya förslaget den 11
februari.

Det nya förslaget bygger på det avtal som har funnits sedan kommunen
överlät ansvaret för isarenorna till Färjestad BK. Det nya förslaget gäller för
åren 2020–2024 och innebär att Karlstads kommun årligen betalar 7,8
miljoner kronor i ersättning till FBK. I grunden gäller det som kommunen och
idrottsföreningen kom överens om redan för 20 år sedan men har uppdaterats



utifrån hur samhället har utvecklats och hur hockeyn och andra arrangemang
har förändrats.

- Kommunstyrelsens ledamöter har fått del av beslutsunderlaget och nu
måste vi få chans att sätta oss in i det och diskutera inom partierna. Hur vi
kommer att ställa oss till förslaget vet vi först på tisdag nästa vecka, säger
Per-Samuel Nisser (M), kommunstyrelsens ordförande.

Avtalet innebär att Färjestad ansvarar för och driver arenorna med allt vad
det innebär i form av investeringar och underhåll och kommunen betalar för
att Karlstadsborna ska få använda hallarna.

-Karlstads kommun betalar för driften och får använda arenorna till skolbarn,
ungdomar och allmänhetens åkning. Utan avtal hade Karlstads kommun varit
tvungna att driva arenorna i egen regi med allt vad det innebär i form av
investeringar och underhåll. Löfbergs Arena är dessutom tack vare sin storlek
en viktig förutsättning för att kunna locka större arrangemang till Karlstad,
säger Ulf Johansson, tillväxtdirektör.

Karlstads kommun ser också att Färjestad är ett lag som engagerar stora
delar av länet och lockar en bred publik.

-Färjestads hemmamatcher lockar många besökare som gynnar stadens
näringsidkare och bidrar till hög beläggning på hotellen. Fler besökare skapar
nya jobb och ger skatteintäkter till kommunen, säger Ulf Johansson.

Avtalet innebär också utökad exponering av varumärket Karlstad både
nationellt och internationellt, bland annat i form av Karlstads-solen på isen.

Förslaget till avtal finns med i underlaget till beslut inför Kommunstyrelsens
möte på tisdag den 11 februari, som finns publicerat på
karlstad.se: https://karlstad.se/Kommun-och-politik/Kommunens-
organisation/Kommunstyrelsen/Kallelser-och-protokoll/#f8dd7bc30e0b31-
99a587db35678872-5e1a41dd57342353686

För mer information kontakta:

Ulf Johansson, tillväxtdirektör Karlstads kommun, mobil 070-529 51 48.


